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Abstract (en)
The package has a housing with rechargeable battery cells (28). A connection unit is electrically connected to the cells and is accessible from
outside. A charge state display (22) is activated using an outer switching unit for displaying a charge state of the cells. The outer switching unit is
formed through an actuating unit (16) of a locking mechanism (14). Measurement electronics (34) is connected with the charge state display and is
activated using an inner switching unit.

Abstract (de)
Ein Akkupack (2) für ein Handwerkzeuggerät weist ein Gehäuse (4), in dem mehrere Akkuzellen (28) untergebracht sind und an dem von Aussen
zugängliche und mit den Akkuzellen (28) elektrisch verbundene Kupplungsmittel (18) vorgesehen sind, und eine Ladezustandsanzeige (22) auf,
die über von Aussen zugängliche Aussenschaltmittel aktivierbar ist und den Ladezustand der Akkuzellen (28) angibt. Es ist vorgesehen, dass die
Aussenschaltmittel durch Betätigungsmittel (16) einer Verriegelungsmechanik (14) des Akkupacks (2) gebildet sind.
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